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Skupščina NLB o dokapitalizaciji

POP TV, 25.11.2010, 24 UR, 19.13

MATJAŽ TANKO: Tresla se je gora, rodila se je miš, pa še ta slabotna. Tako bi lahko povzeli dogajanje
na današnji skupščini NLB.
PETRA KERČMAR: Potem ko so padle vse predlagane različice dokapitalizacije, je država namreč iz predala
potegnila lanski sklep.
TANKO: In ga sprejela kar sama, brez belgijskega solastnika. Vprašanje, koliko denarja od potrjenih 250
milijonov bo NLB na koncu res dobila, pa ostaja.
KATARINA MATEJČIČ: Po mirnih uvodnih minutah je počilo. KBC, druga največja lastnica NLB, je na
presenečenje vseh zahtevala polurno prekinitev. Po nekaj nasmehih, pomenljivih pogledih in skrivnostnih
pogovorih so se vrnili z množico nasprotnih predlogov. Država s kar tremi, svojega je prinesel tudi KBC,
še enega Društvo malih delničarjev. Na zmedenem glasovanju je padel tako predlog uprave kot KBC.
Izključno zaradi pravne telovadbe, saj je bil KBC proti, pa je obstala zadnja različica države: banka naj
dobi 250 milijonov evrov.
BOŽO JAŠOVIČ (predsednik uprave NLB): Veseli smo, da dokapitalizacija bol, da so lastniki jo potrdili. In
seveda to bosta uprava in nadzorni svet tudi v najkrajšem možnem času izvršila.
MATEJČIČ: O tem, ali denar dejansko bo, glede na to, da je KBC glasovala proti sprejetemu sklepu, pa
Jašovič pravi:
JAŠOVIČ: Pomembno je, da denar bo, kajti vsi lastniki podpirajo in se strinjajo s tem, da je dokapitalizacija
potrebna.
MATEJČIČ: Verjamete, da boste na račun dobili 250 milijonov?
JAŠOVIČ: Verjamemo, da bomo dobili.
MATEJČIČ: A jasnega zagotovila predstavnikov KBC vsaj danes ni dobil, tudi ne mediji, saj Belgijci izjav
niso dajali. Skopi so bili tudi zastopniki države.
DAGMAR KOMAR: Smo zadovoljni z današnjim izidom, to pomeni, da uprava ima vse vzvode, da gre v
povečanje kapitala.
MATJEČIČ: To je že res, vseeno pa kup vprašanj ostaja odprtih, kdo bo sploh dal denar in koliko, kaj bo s
strategijo banke in predvsem prodajo Banke Celje ter kakšen bo nov delniški sporazum. Zato zima v NLB
kljub ohlajenim odnosom med lastniki zagotovo ne bo mrzla.
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